
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 28. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 155
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange yderligere midler der skal overfø-
res til hhv. erhvervsakademierne og professionshøjskolerne, hvis de skal ha-
ve samme tilskud pr. årsstuderende på finansloven 2015, som de fik pr. års-
studerende på hhv. finansloven 2014, 2013, 2012 og 2011?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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